

Styrelsemöte datum 7/11–22  
Kl. 1800 Bergunda Södregård

7:1 Mötet öppnas

**7:2 Val av justerare för mötet**

Lars Nilsson och Fredrika Hallberg Ehrner valdes till justerare.

**7:3 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes

**7:4 Rapport från ungdomssektionen BUS**

Selma rapporterade:

Halloween kvällen blev väldigt lyckad. BUS bjöd på pizza, snacks och dricka under kvällen.

BUS har under ridskolans temavecka haft en rykttävling blandad med maskerad. Det var inte så många anmälda som de hade önskat.

På senaste mötet bestämdes att BUS i år kommer ha den stora luciashowen de hade innan covid. Showen blir söndag vecka 50 och de har precis börjat planera inför BUS egna nummer.

BUS har tre ungdomar som går ungdomsledarkurs, Selma Engström, Hedda Bolmgren och Rebecka Ernerstam. De har för tillfället gått en av tre delar och kommer under helgen v45 gå den andra delen.

**7:5 Förslag på delegation, interimsstyrelse.**

Peter Wibrån är tillförordnad verksamhetschef för Växjöortens Fältrittklubb från och med 2022 06 01 fram tills vår nya organisering är klar.

Styrelsen diskuterade hur en delegationsordning för VFK och VHC ska se ut, samt avtal mellan VFK och VHC.

Styrelsen för VFK uppdrar åt Ola Sennerhed, VHC och Fredrika, VFK att i närtid från och med dags datum, att komplettera och utveckla förslag på delegationsordning för förening och bolag. Styrelsen inkommer inom en vecka med förslag på förbättringar.

**7:6 Föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll godkändes.

**7:7 Ekonomisk rapport**

Lars gick igenom budgeten. De frågeställningar som finns sammanställer Lars och mejlar ut till styrelsen för påseende snarast, som ett underlag på höstmötet.

Beslut om kommande års budget tas på höstmötet 23 november 2022.

Föreningen har drygt 500´ kr att röra oss med varav 300´ är kredit.

**7:8 Diskussion av utskickad delrapport**

**7:9 Inkomna skrivelser**

Inga inkomna skrivelser

**7:10 Bidragsansökan**

Tobias berättade att vi har cirka 25´i bidrag till ridhusspeglar som vi behöver använda i år. Peter har tagit offerter från olika företag. Styrelsen ger Peter i uppdrag att undersöka möjlighet att kunna köpa in speglar. Peter diskuterar med Johanna om storlek, antal och placering. Eventuell finns det en öppning för sponsring.

Vi har ansökt om bidrag för en läktare med förråd och vi väntas få besked på den investeringen i år.

#### **7:11 Personalsituationen**

Styrelsen beslutar att Johanna Fridolf beviljas att gå upp i arbetstid till 100% från och med 2022 11 07, med ridskoleansvar. Sandra och Fredrika informerar Johanna om styrelsens beslut och berättar förutsättningarna i nuläget.

Personaltelefon har skänkts av Roland. Peter undersöker hur det fortskrider så den kan börja användas.

#### **7:12 Genomgång av Höstmöte**

Styrelsen föreslår ett förtydligande till och på höstmötet, att nuvarande styrelse i Växjö Hästsportcentrum har uppdraget att slutföra bygget.

Fredrika skickar ut inbjudan via sociala medier och medlemsmejl.

I inbjudan ska det välkomnas till en rundvandring på nya anläggningen kl.18 och därefter börjar mötet.

#### **7:13**

Rapporter från

##### **- ridskoleverksamheten och dess förslag till förändringar**

Ridskolan skjuter ryttarmärkena till vårterminen och uppdaterar utbildningsplanen innan dess.

Önskemål om att köpa in två nya höhäckar till de två flockarna som inte har några.

Anki är såld.

Dela av hage 8 till två hagar så det ger fler möjligheter för flockhagar. När hagen är klar ska två av privathästarna släppas ihop där och får gå där tillsvidare, eller tills det blir aktuellt med en större flock.

##### **- byggsektionen**

Minimalt med löpande underhåll för tillfället

##### **- arenasektionen**

Leveransproblem med ventilation, inga klara besked när leverans kan ske  
Stallinredningen är försenad, den skulle kommit förra veckan.

Personalen har varit och sett ut hur deras arbetsytor ska se ut vad gäller storlek.

##### **- hemsidan**

Fredrika väntar på material från Olivia för att kunna öppna upp nya hemsidan

##### **- tävlingskommittén/Sponsring**

Fredrika och Katarina redogjorde från tävlingskommitténs senaste möte.

##### ***Dressyrtävlingar:***

- Lag-omgångar drar starter.
- Vår nivå på startavgifter, medel till högt
- Går med litet plus varje tävling, alla priser är sponsrade
- Viktigt med rätt domare för att få starter

- Funktionärer, inga problem, möjligtvis fler sjukvårdare.

**Behov inför nästa säsong:**

- Nya dressyrstaket, Olivia och Malin tar fram lista på vad som behövs och tar fram kostnad.
- Dressyren behöver skyltar till logistiken, Olivia och Malin skickar önskemål till Tobias.

*Förslag på aktivitet i samband med tävlingarna för att dra mer folk och få dom att stanna längre:*

- Loppis
- Käpphästtävling

**Hopptävlingar:**

- Mycket starter över lag
- Intäkterna totalt på 1,6 miljoner, ökning m nästan 500 tkr
- Kostnader på drygt 1 miljon kronor
- Serveringen + 40 tkr i år (totala intäkter 250 tkr)

**- kafeteria /trivselkommitté**

Inget att rapportera

**7:14**

**Övriga frågor**

Förslag på återkoppling av svar till Växjö kommun. Tobias gör de förändringar som styrelsen föreslog och meddelar kommunen vårt svar.

Lars får i uppdrag att dela handlingar med styrelsen angående förfrågan till Växjö Kommun om att låna pengar till ytterligare ett ridhus, för att kunna ta ett medlemsbeslut om bygge av ridhus på höstmötet 23 november 2022.

**7:15**

**Mötet avslutas**

Nästa möte bestämdes till 11 december kl.18, plats är ännu ej bestämd.

\_\_\_\_\_  
Ordförande Tobias Jönberg

\_\_\_\_\_  
Sekreterare Lisa Gustafsson

\_\_\_\_\_  
Justerare Lars Nilsson

\_\_\_\_\_  
Justerare Fredrika Hallberg Ehrner

